

## بيان صحفي Press Release

The Central Bank announced that it has lowered interest rates on Certificates of Deposit, which it issues to banks operating in the UAE, after the Federal Reserve lowered its benchmark interest rate yesterday from 5.25% to 4.75%, as from today Wednesday 19/09/2007.

أعلن المصرف المركزي أنه قام بخفض سعر الفائدة على شهادات الإيداع التي يصدرها للبنوك في الدولة، بعد قيام بنك الاحتياط الفيدرالي الأمريكي يوم أمس بخفض سعر الفائدة الرئيسية من 5.25% إلى 4.75%، اعتباراً من اليوم الأربعاء الموافق 2007/09/19.

Certificates of Deposit, which the Central Bank issues to banks operating in the UAE, are the mechanism through which interest rates on UAE Dirham are changed in the banking system, and which banks use as benchmark for accepting deposits as well as for extending loans to customers.

وشهادات الإيداع التي يصدرها المصرف المركزي للبنوك في الدولة هي الآلية التي يتم بموجبها تغيير أسعار الفائدة على درهم الإمارات في النظام المصرفي، حيث تسترشد بها البنوك لقبول الودائع والقروض التي تقدمها لعملائها.